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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

За приноса за задълбочаване на търговско-икономическия обмен между Япония и България През изминалата
седмица в резиденцията на японския посланик в София се състоя церемония по награждаването на
председателя на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов с почетната грамота на министъра
на външните работи на Япония за 2022 г. Бе дадена висока оценка на усилията и приноса на Симеонов з... 

Фирмите у нас трябва да бъдат подкрепяни докато това се случва в ЕС и САЩ По-високи заплати ще компенсират
инфлацията Административни мерки за намаление на цените няма да помогнат, казва Цветан Симеонов,
председател на ЕС на Българската търговско-промишлена палата /БТПП/ - Господин Симеонов, имаше призив от
страна на работодателските организации към фирмите за намаление на цените, за да се овладее... 

По-високата оценка за бизнес доверието, в очакванията на БТПП, се базира на резултатите от Eurochambres
Economic Survey (EES2023)/ Европейското икономическо проучване за 2023г., според което българските
предприемачи са с по-позитивна нагласа, спрямо европейските си партньори. Очакванията за България през
2023г. в почти всички индикатори на проучването са повече позитивни, отколкото негативни. Бизн... 

Подготвя се проект на Споразумение за сътрудничество с местната търговска палата София. Председателят на
Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна с Веселин Симов, почетен консул
на Гватемала в България. Повод за срещата е предстоящото бизнес посещение на група от български
представители на компании и неправителствени организации в Гватемала. То ще започне на 31 януа... 

Заглавие: Председателят на БТПП бе отличен с почетна грамота на министъра на външните работи на Япония
Дата: 30.01.2023 11:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Как да се овладеят непосилните цени? Препоръката на Цветан Симеонов
Дата: 29.01.2023 10:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Въпреки трудностите и предизвикателствата в национален и международен план през 2022г., БТПП
очаква подобряване на икономическия и бизнес климат за България през 2023
Дата: 30.01.2023 10:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българска делегация ще посети Гватемала за бизнес и туризъм
Дата: 30.01.2023 08:03
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: В Гватемала заминава за бизнес и туризъм българска делегация
Дата: 27.01.2023 19:19

https://www.bcci.bg/news/19304
https://www.standartnews.com/biznes/kak-da-se-ovladeyat-neposilnite-tseni-preporkata-na-tsvetan-simeonov-515542.html
https://www.bcci.bg/news/19305
https://bgtourism.bg/poseshtenie-guatemala-turgovska-palata/
https://banker.bg/%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/read/%D0%B2-%D0%B3%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B8-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7/


Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна с Веселин
Симов, почетен консул на Гватемала в България. Повод за срещата е предстоящото бизнес посещение на група
български представители на компании и неправителствени организации в Гватемала. То ще започне на 31 януари.
Симов обясни, че визитата е била планувана за края на миналата година, но климатичнит... 

10 жени мигранти в България успяха да завършат курс, начално ниво по IT умения и курс по Креативен дизайн.
Това става възможно по европейски проект RIDE, който Българската търговско-промишлена палата приключи,
каза пред Радио София Габриела Димитрова - директор "Международно сътрудничество и международни
организации" в БТПП. Проектът е насочен към подпомагане на жените бежанки за включването им в ... 

Презентация в рамките на срещата на Евроклуба при БТПП В рамките на срещата на Евроклуба при БТПП,
проведена тази седмица, по повод представянето на приоритетите на Председателството на Швеция на Съвета на
ЕС, Българската банка за развитие /ББР/ направи презентация на услугите си за българския бизнес. София
Касидова, началник управление "Стратегически и зелени политики" в ББР, разясни, че част о... 

По инициатива на Съвета на браншовите организации при БТПП бе организирана среща-презентация на тема
"Соларна енергия за бизнеса - етапи на реализация и възможности за финансиране". Събитието се проведе в
хибриден формат и към него бе проявен голям интерес. За участие се включиха представители на множество
компании, сдружения и др. потенциални потребители - присъствено или онлайн, желаещи директ... 

Война на два фронта се отваря срещу високата инфлация у нас. От една страна е властта, която започва преговори
с търговските вериги за сваляне на цените на хранителните стоки. От друга страна – работодателските
организации призоваха фирмите да продават по-евтино за сметка на част от печалбите си. Основната цел за
натиска за сваляне на цените е предстоящата проверка от страна на европейските инстит... 

Врачански експерти сближават България с Турция Търговско-промишлена палата Враца и Асоциацията на
европейските търговски палати (EUROCHAMBRES), проведоха семинар на тема "ТЪРГОВСКИ И ИКОНОМИЧЕСКИ
ОТНОШЕНИЯ МЕЖДУ ТУРЦИЯ И БЪЛГАРИЯ ", на 27.01.2023 г, в град Враца. Събитието бе част от проект Бизнес
диалог Турция – ЕС (TEBD) - с основна цел засилване на взаимодействието между турски търговско-промиш... 

Медия: Банкеръ

Заглавие: 10 жени мигранти в България се обучиха чрез европейски проект
Дата: 27.01.2023 18:24
Медия: Радио София

Заглавие: Част от приоритетите на ББР съвпадат с енергийния дневен ред на Европа
Дата: 27.01.2023 17:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ВЕИ за бизнеса – експертите споделят
Дата: 27.01.2023 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Заради еврото: Война на два фронта срещу високите цени
Дата: 27.01.2023 13:08
Медия: Zonaburgas.bg

Заглавие: Врачански експерти сближават България с Турция
Дата: 30.01.2023 11:28
Медия: Враца днес

Заглавие: Предстои посещение на българска бизнес делегация в Гватемала
Дата: 27.01.2023 13:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://bnr.bg/sofia/post/101771055/10-jeni-migranti-v-balgaria-se-obuchiha-chrez-evropeiski-proekt
https://www.bcci.bg/news/19302
https://www.bcci.bg/news/19301
https://www.zonaburgas.bg/zaradi-evroto-voyna-na-dva-fronta-sreshtu-visokite-tseni-kopirano-ot-standartnews-com/
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19509357&SiteID=922
https://www.bcci.bg/news/19300


Подготвя се проект на Споразумение за сътрудничество с местната търговска палата Председателят на БТПП
Цветан Симеонов се срещна с Веселин Симов, почетен консул на Гватемала в България. Повод за срещата е
предстоящото бизнес посещение на група от български представители на компании и неправителствени
организации в Гватемала. То ще започне на 31 януари. Симов обясни, че визитата е била планувана з... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
9)

Нидерландската компания за здравни технологии Philips съобщи, че ще съкрати 6000 работни места, за да
възстанови рентабилността си след изтегляне от пазара на дихателни апарати, което доведе до 70% спад на
пазарната й стойност, предаде Си Ен Би Си. Половината от съкращенията на работни места ще бъдат направени
тази година, каза компанията, като добави, че другата половина ще бъде реализирана до 20... 

На фокус тази седмица ще са икономическият растеж и инфлацията, докато пазарите се оглеждат за сигнали
какво да очакват от регулаторите занапредЦентралните банкери ще получат шанс да покажат своята решителност
за забавяне на инфлацията пред пазарите, тъй като тази седмица предстои Федералният резерв на САЩ,
Английската централна банка (АЦБ) и Европейската централна банка (ЕЦБ) да вземат първите си... 

Министерството на иновациите и растежа ще подкрепи с 212 млн. лв. развитието на индустриалните зони в
България. В момента по най-ефективния начин програмираме тази мярка по Плана за възстановяване и
устойчивост, която ще бъде достъпна за всички оператори на индустриални зони в страната. Това е обявил
министърът на иновациите и растежа Александър Пулев в Истанбул по време на посещение в единственат... 

Kaufland България поднови международния си сертификат TÜV AUSTRIA COVID Shield, който гарантира, че
ритейлърът спазва безупречна хигиена и превенция от COVID-19 и други сезонни вируси. Независимо, че в
страната ни са премахнати законовите изисквания за въвеждане на строги противоепидемични мерки, магазините
на веригата и Централният склад на компанията продължават своята регулярна сертификация, по... 

До 28 февруари всеки работодател трябва да декларира пред НАП не само какви облагаеми доходи е изплатил на
своите служители през изминалата 2022 г., но и доходите, които са освободени от данък. Досега фирмите не бяха
задължени да подават в специална справка до НАП необлагаемите доходи на своите служители, пише
"Сега".Данъчните са изпратили тези дни мейли на 500 000 фирми, за да ги информират за но... 

Заглавие: Phillips ще съкрати 6000 работни места
Дата: 30.01.2023 10:50
Медия: Мениджър

Заглавие: Централните банкери ще получат шанс да покажат своята решителност на предстоящите си
заседания
Дата: 30.01.2023 10:51
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Турски фирми търсят сътрудничество с България в автомобилния сектор
Дата: 30.01.2023 10:48
Медия: Банкеръ

Заглавие: Kaufland България гарантира безопасна среда за клиентите и служителите си с нов сертификат TÜV
AUSTRIA COVID Shield
Дата: 30.01.2023 11:05
Медия: My PR

Заглавие: НАП вече ще знае всички пари, които получаваме
Дата: 30.01.2023 10:23
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Георги Ганев: Ако се откажем от еврозоната, има рискове за валутния борд
Дата: 30.01.2023 11:33
Медия: Дарик Бизнес Ревю

https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/phillips-ste-sakrati-6000-rabotni-mesta
https://www.investor.bg/a/538-pazari/368412-tsentralnite-bankeri-shte-poluchat-shans-da-pokazhat-svoyata-reshitelnost-na-predstoyashtite-si-zasedaniya
https://banker.bg/%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/read/%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D1%81%D1%8A%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D1%81/
https://www.mypr.bg/news/lifestyle/Kaufland-Balgariya-garantira-bezopasna-sreda-za-klientite-i-sluzhitelite-si-s-nov-sertifikat-TUV-AUSTRIA-COVID-Shield-36140/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/558037/nap-veche-shte-znae-vsichki-pari-koito-poluchavame
https://dbr.bg/3394


Икономистът коментира какви са възможните рискове за България през 2023 г.Ако България се откаже от
влизането в еврозоната, може да бъде заплашена стабилността на валутния борд. Това заяви в рубриката
"Портфейл" в ефира на Дарик радио икономистът Георги Ганев. "Има и други държави в Европейския съюз, като
Швеция, Чехия, Полша и Унгария, които се правят на "разсеяни" и отлагат влизането си в евроз... 

Народното събрание улесни достъпа до българския пазар на труда на висококвалифицирани работници, които са
граждани на страни извън Европейския съюз. Това стана с окончателното приемане на внесените от
"Демократична България" промени в Закона за трудовата миграция и трудовата мобилност, свързани с
получаването на "Синя карта на ЕС". За получаването на "синя карта" вече ще е необходимо работникът от... 

Германски инвеститори проучват възможностите за изграждане на завод за производство и сглобяване на
автомобилни компоненти за електрически превозни средства в България. Местоположението вероятно ще е в
Пловдивска област, но решението все още не е обявено. Индикация, че локацията ще е в нашия регион, обаче
има. Миналата година високотехнологична германска компанията с производство на електронни ком... 

"Инвеститорите и компаниите, които се развиват в България, трябва да се чувстват комфортно и да припознават
ясно върховенството на закона. Към потенциалните трябва да отправим ясно послание, че България е правова
държава и да ги поканим да дойдат тук да правят бизнес. Обществените поръчки създават притеснение. ...
Основният въпрос е как България стои с решаването на корупционните проблеми, защото ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

"Не знам коя оферта да избера .. и двете са от добри достойни фирми, заплатата е на ниво, работодателите са
готови да ме изчакат. Не мислех, че ще е толкова трудно." Често сме слушали тези думи от хора с добри професии,
които по една или друга причина искат да сменя местоработата си. Подобни дилеми обикновено възникват когато
трябва да се направи избор пред различни възможности, всяка само по себе... 

Доц. д-р инж. Надя Маринова е преподавател в Нов български университет и успешен мениджър на редица
проекти в различни сфери на бизнеса. Ръководи, консултира и реализира проекти в областта на онлайн
обучението, туризма, строителството. Тя е член на постоянната комисия по стопански науки и управление в
"Национална агенция по оценка и акредитация" към Министерски съвет и един от създателите на диста... 

Заглавие: Парламентът улесни привличането на висококвалифицирани работници от страни извън ЕС
Дата: 30.01.2023 11:25
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Край Пловдив: Германци вдигат завод за части за електрически автомобили
Дата: 30.01.2023 11:00
Медия: Марица

Заглавие: Иван Михайлов: Външните инвеститори се интересуват основно от върховенството на закона в
страната
Дата: 29.01.2023 10:12
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Как да изберем от две оферти за работа?
Дата: 30.01.2023 11:03
Медия: Днес+

Заглавие: Доц. д-р инж. Надя Маринова,преподавател по управление на проекти, мениджмънт и маркетинг в Нов
български университет
Дата: 30.01.2023 11:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Траекторията е една, височините различни

https://www.perunik.com/news/558051/parlamentat-ulesni-privlichaneto-na-visokokvalifitsirani-rabotnitsi-ot-strani-izvan-es
https://www.marica.bg/biznes-zona/kray-plovdiv-germanci-vdigat-zavod-za-chasti-za-elektricheski-avtomobili
https://bnr.bg/post/101771445/ivan-mihailov
https://dnesplus.bg/lyubopitno/kak-da-izberem-ot-dve-oferti-za-rabota_1106944
https://manager.bg/%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/doc-d-r-inz-nada-marinova-prepodavatel-po-upravlenie-na-proekti-menidzmant-i-marketing-v-nov-balgarski-universitet
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Летя си за пореден път по маршрута София - Ташкент, станал ми по-чест от този с трамвая 7-ца от Борово до НДК
и си мисля. Понякога отвисоко и отдалече ви се струва, че две траектории се пресичат, но всъщност те са толкова
далече, колкото два разминаващи се самолета в небето. Така е и в бизнеса. Личности от далече смятат, че техния
път се преплита с този на дадена компания, или мениджмънтът на комп... 

Нови административни справки утежняват работата на фирмите и най-вече на счетоводителите в началото на
годината.До 28 февруари всеки работодател трябва да декларира пред НАП не само какви облагаеми доходи е
изплатил на своите служители през изминалата 2022 г., но и доходите, които са освободени от данък. Досега
фирмите не бяха задължени да подават в специална справка до НАП необлагаемите доходи на... 

В днешно време все повече и повече хора си търсят работа в чужбина. Било то поради по-големите заплати, или
по-хубавата среда за живот. Поради това населението се стопява с големи темпове всяка година. Ако и вие сте
решили да търсите работа зад граница, ето няколко съвета, които се надяваме да ви помогнат. Пътувайте с близък
или приятел Когато става въпрос за живот, работа и пътуване в чужбина, т... 

Второто четене на промените в Кодекса на труда, свързани с механизма за определяне на минималната работна
заплата, не беше включено в дневния ред на Парламента. Законопроектът е на "БСП за България", а според
старозагорския депутат Георги Гьоков, колегите му от ГЕРБ, ДПС и Български възход, са използвали
парламентарни хватки за отпадането на текстовете. "Сигурно, когато подкрепиха текстовете на п... 

Предложението е те да скочат двойноЗа пръв път от 19 г. се вдигат командировъчните за чужбина. Предвижда се
увеличение и за средствата при работно пътуване в страната. Божидар често пътува в командировка. Признава, че
в момента командировъчните пари не стигат и приветства тяхното увеличение. "В 90% от случаите, отивайки в
командировка, трябва да си носиш собствени пари, защото никога не стигат. П... 

Понякога най-добрият начален капитал за една успешна кариера в инвестирането е подходящият момент. През
1997 г. още като гимназист Харис Купърман започва да се интересува от фондовия пазар, когато азиатската
финансова криза, а след това и манията по дотком компаниите изпълват страниците на вестниците. Когато две
години по-късно пристига в Tulane University, акциите на технологичните компании са на... 
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Премиерът на Гърция Кириакос Мицотакис започна 18-часово посещение в Япония в петък, веднага след
приключването на гласуването на доверие в парламента, с цел да развие и подобри двустранните отношения и да
укрепи сътрудничеството между двете страни, съобщи "Катимерини". Гърция оценява високо Япония като третата
по големина икономика в света, която играе важна роля в региона, а също така е член на ... 

Все още е в сила частичното бедствено положение, обявено в Карловско, заради придошлите реки в селата
Каравелово и Богдан. "Ако имаше пари, за тези 6 месеца защо не изчистиха това село? Повече от половин година
държавата я нямаше. Общинските съвети няма да признаят вина, надяват се като обявят извънредно положение,
някой от София да отвори големия портфейл, а те да харчат за друго. Аз съм българин... 

Слушай новината "Има поскъпване на услугата. За последните две години таксите са увеличени с над 30%", заяви
пред БНТ Павел Миланов от Асоциацията за регулиране на отношенията в етажната собственост. По думите му
основното увеличение е в последната година и има проблем със събирането на таксите. "Почти няма случаи на
живущи, които да се откажат да ползват асансьори. При авария обикновено се активи... 

Леки коли дублирали автобусните линии на цената на билетаОколо 50 процента са загубите на превозвачите от
нелегални превози както във вътрешността на страната, така и по международните линии, отчитат от автобусния
бранш. В някои случаи леки автомобили превозват пътници на цената на автобусния билет. Държавата обаче не
предприема мерки срещу нерегламентирания превоз, съобщава БНР. На фона на компен... 

Между 30 и 50% са поскъпнали возилата на старо само за година, автокъщите във Велико Търново са на
оцеляване Цените на най-купуваните марки коли на старо са се повишили между 30 и 50% само за година, а
собственици на автокъщи във Велико Търново предупреждават, че поскъпването ще продължи поне до 2025 г.
Затова, който наистина трябва да си смени колата и е спестил някой лев, нека да направи покупка... 

Правителството на Кипър отпуска безвъзмездна помощ от 120 евро на желаещите да включат високоскоростен
интернет в дома си. Обявената нова програма "финансиране за свързаност" е на обща стойност 10 млн. евро,
осигурени чрез националния план за възстановяване и устойчивост. Еднократната сума покрива разходите за
настройка и част от месечните абонаментни такси за една година за връзка с широколентови... 
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Двете купени от ЦРУ телевизии, Нова и БТВ, се превърнаха в обикновени трибуни за строго подбрани говорящи
безполезни идиоти. Едни и същи безлични твари ходят по всички предавания и повръщат в ефир върху
българската държава и нация. И въпреки, че това вече се знае от всеки български гражданин те продължават да
го правят с усърдие и страст. Толкова тъпи, неграмотни и невежи същества закичени с научн... 

"Определено имаше шансове и с първия, с втория и с третия мандат даже, но явно разделителните линии са доста
големи. Странното е, че от една страни всички обявиха едни и същи приоритети, а в крайна сметка не съумяха да
намерят нужния консенсус, за да ги подкрепят, независимо с кой мандат." Това коментира в студиото на "Добро
утро, Европа" Меглена Плугчиева – бивш вицепремиер в правителството на Се... 

Визитка Д-р Иван Чомаков е два мандата кмет на Пловдив в периода от 1999 до 2007 г. Печели изборите като
регионален лидер на СДС, преди това е и депутат на десницата. Роден е в Пловдив на 15 октомври 1953 г.
Завършва медицина, преди да навлезе в политиката, е сред най-успешните анестезиолози. Д-р Чомаков гостува в
"Подкаст Марица" по горещата тема за съдбата на Пловдивския панаир. - Наши читател... 
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